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Kommende generalforsamling
_________________________________________________________________________

Søndag d. 24 april 2022 fra kl 10-12 inviteres I alle til generalforsamling i kantinen på Jonstrup
skole. Gode beslutninger bliver sjældent taget på tom mave, så vi har derfor i år arrangeret at vi i
forbindelse med generalforsamlingen vil sørge for en dejlig brunch. Dagsorden og tilmelding til
generalforsamlingen vil naturligvis blive tilsendt jævnfør gældende vedtægter i NBGF.
_________________________________________________________________________

Seneste nyt vedr. affaldsstationer
_________________________________________________________________________

Den 7. februar 2022 sendte bestyrelsen forslag til placering af affaldsstationer i Ny Bringe
Grundejerforening til godkendelse i Furesø Kommune. Når kommunens godkendelse foreligger vil
der blive gennemført en udbudsrunde, hvor 3 entreprenører bliver bedt om at afgive tilbud på
jord- og flisearbejdet. Det forventes at stationerne kan være i dri� lige e�er sommerferien.

Det planlægges at nærområderne får en ekstrabevilling på 10.000 kr. til afskærmende
foranstaltninger. Type af afskærmning er nærområdets eget valg.

Den affaldsbeholder vi skal have ved huset til madaffald og restaffald forventes leveret af
kommunen i løbet af året. De fleste steder vil en 180 l beholder kunne benyttes, men tjek det selv i
nærområderne. I kan låne beholdere til tjek på containerpladsen.
_________________________________________________________________________

De grønne områder og §3 området
_________________________________________________________________________

Bestyrelsen har sammen med Furesø kommune og Ballerup kommune a�alt, hvordan dri� og
vedligehold af §3 området mellem stien og mosen skal foregå. Kommunerne ønsker at
moseområdet skal fremstå mere lysåbent. Vækst og Miljø har påbegyndt deres arbejde i
moseområdet og beskåret de steder, hvor der var tilgængeligt.

Da store dele af moseområdet står under vand kan der ikke beskæres videre lige nu. Arbejdet med
beskæring vil blive genoptaget til e�eråret. Alt dette foregår i tæt samarbejde med Furesø
kommune. Lige nu flytter fuglene flytter ind og de skal selvfølgelig have gode og fredelige
leveforhold. Som tidligere skrevet har vi fået et samarbejde med Ballerup kommune op og stå.

De er også interesseret i at området har meget naturpræg, men Ballerup kommune er også
interesseret i at området skal vedligeholdes. Vi har blandt andet a�alt, vi kan gøre noget for dem
og de kan gøre noget for os. Ballerup trimmer ikke deres del af området i år. Der har været et ønske
om at fjerne skiltet med badning frabedes. Ballerup ved godt, at det ligner et vejskilt og bytter det,
men der skal være et skilt.
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Den nye bestyrelse er som bekendt interesseret i at inddrage nærområder meget mere end de er
blevet gjort før. Nærområderne har meldt deres ønsker ind til bestyrelsen om, hvordan de ønsker
netop deres område skal se ud.  Ønskerne er blevet meddelt Vækst og Miljø. Vækst og Miljø
tilstræber at e�erkomme ønskerne. Selvfølgelig under hensynstagen til vores plejeplan.

Ønsker om nye buske med farverige blomster m.v. bliver indsamlet i løbet af sommeren, så der kan
plantes indenfor den eksisterende budgetramme til e�eråret.

Vækst og miljø begynder beskæringen i randbeplantningen hurtigst muligt, men grundet det
meget vand har det ikke været muligt at køre med traktor og andet maskineri på vores plæner.
_________________________________________________________________________

Oversigtsproblemer ved udkørsel fra Bringebakken til Bringevej
_________________________________________________________________________

Der er flere beboere på Bringebakken, som har gjort opmærksom på at det føles usikkert at køre ud
fra Bringebakken, fordi man oplever at bilerne fra Bringekrogen uden varsel er lige foran. Kenneth
har tjekket oversigtsarealet. Det viser sig at oversigten er baseret på  skellinjen og ikke den
eksisterende hæks linje. Hækkene på hjørnegrundene er i vejen for fri sigt.

En løsning på oversigtsproblemerne kunne være at hjørnegrundene Bringebakken 2,4 og 6 klipper
hækken så langt ind som muligt og ikke mindst at de, der kører på Bringekrogen, sætter
hastigheden ned til under 40 km/h før Bringebakken. Det har været forsøgt at overtale kommunen
til at lave en indsnævring på Bringekrogen før Bringebakken, så bilerne flyttes væk fra
Bringebakkesiden, men det er ikke lykkedes.
_________________________________________________________________________

Hjertestarter ved Kaningården
_________________________________________________________________________

Hjertestarteren er nu opsat mellem garagerne i Kaningården og tilmeldt “hjerteløberordningen”
(https://hjertestarter.dk/hjerteloeber). Der vil blive afholdt et kursus i anvendelse af
hjertestarteren.
_________________________________________________________________________

El-infrastruktur i Bringekrogen Syd
_________________________________________________________________________

Der er indkommet et tilbud på gravearbejdet og nedlægning af kabelføringsrør. Resultatet ligger
tæt på bestyrelsens beregninger (https://nybringe.dk/onewebmedia/El%20lader%20strategi.pdf).
Der forventes, e�er nogen forsinkelse på grund af overbelastning af de autoriserede elinstallatører,
et bud på elektrikerarbejdet og supplerende fællesladerstation i starten af marts.

_________________________________________________________________________
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Hvor kommer vores vand egentlig fra?
_________________________________________________________________________

Bestyrelsen har tidligere fået et spørgsmål om fra hvilken forsyning vores drikkevand kommer fra.
Furesø kommune har meddelt at vores vand nu kommer fra Værløse vandværk.
_________________________________________________________________________

Beboerarrangementer
_________________________________________________________________________

Corona-restriktioner er for nuværende tæt på forsvundet, hvilket muliggør sociale arrangementer i
NBGF. Bestyrelsen vil derfor opfordre alle der har lyst til at lave store såvel som små arrangementer
at kontakte os (bestyrelse@nybringe.dk ), så kan vi hjælpe med dele af de administrative og
økonomiske aspekter.
_________________________________________________________________________

Bestyrelsen ønsker alle et skønt forår.
De bedste hilsner
Malik, Ole, Kenneth, Gitte, Torben og Jan
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